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At one time in the past, the people of the United States generally knew who ruled over the affairs of men—the Creator God of the Bible. They even put His name on their coins and currency. In just one generation that attitude has changed. What happened?

The entire western world is changing. Whereas the West was once permeated by Christian thinking, with a predominantly Christian worldview in regard to morality, there has been a dramatic shift.

Abortion was once by and large considered to be killing a human being and so was basically outlawed. Marriage was once considered to be between one man and one woman. But now gay marriage is increasingly accepted and legalized.

Why has this change occurred? What are the foundational reasons for such a dramatic shift in worldviews?

These same changes (and many more, such as the removal of Christian symbols from public places) are occurring and gathering momentum in what was once considered the greatest Christianized nation on earth—the United States of America.

The changes in America are fundamentally the same as in the rest of the Western world. So in understanding what is happening in America, one can understand why this dramatic shift is occurring in so many countries.

Change is Happening

In 2006 at Call to Renewal’s “Building a Covenant for a New America” conference, then-Senator Barack Obama stated: “Whatever we once were, we are no longer a Christian nation; we are also a Jewish nation, a Muslim nation, a Buddhist nation, a Hindu nation, and a nation of nonbelievers.”1
He repeated this same message in his book The Audacity of Hope2 and later in his inauguration address.3 During a trip to Turkey in early 2009, President Obama reiterated a similar message to Turkey’s Muslim president:

“I’ve said before that one of the great strengths of the United States is, although as I mentioned we have a very large Christian population, we do not consider ourselves a Christian nation or a Jewish nation or a Muslim nation; we consider ourselves a nation of citizens who are bound by ideals and a set of values.”4
There is no doubt that President Obama is declaring that America has fundamentally changed. But what is the change he is referring to?

The essence of the change can be summed up with another quote from him. President Obama formally declared:

Now, therefore, I, Barack Obama, President of the United States of America, by virtue of the authority vested in me by the Constitution and the laws of the United States, do hereby proclaim June 2010 as Lesbian, Gay, Bisexual, and Transgender Pride Month. I call upon all Americans to observe this month by fighting prejudice and discrimination in their own lives and everywhere it exists. . . . Barack Obama.5
At a Human Rights Campaign dinner in 2009, the president stated:

My expectation is that when you look back on these years . . . , you will see a time in which we as a nation finally recognize relationships between two men and two women as just as real and admirable as relationships between a man and a woman.6
The change from a worldview that viewed marriage as a special union between a man and a woman, to one that redefines marriage as a relationship between any two individuals (man and man, or woman and woman) really sums up the change the current leader of the U.S. is referring to. It is really a change from building one’s thinking on the Bible beginning in Genesis (where we learn about the origin of marriage when God made the first male and female) to a worldview in which mankind can determine new definitions of marriage.

What Led to This Change?

Change in America reflects a shift from Christianity’s absolutes to the relative morality of human opinions.

In essence this change reflects a shift between the world’s two opposing religions. Ultimately there are only two religions—one starts with God’s Word and the other starts with man’s word. America—and the whole Western world—once built its worldview predominantly on the Bible. Now a shift has occurred, as the West’s worldview is being built on man’s word. This change is reflected in a shift from Christianity’s absolutes to the relative morality of human opinions.

A secular humanist magazine recently ran a cover story on “Fading Faith.” The article stated:

A historic transition is occurring, barely noticed. Slowly, quietly, imperceptibly, religion is shriveling in America, as it already has in Europe, Canada, Australia, Japan—across the developed world. Increasingly, supernatural faith belongs to the third world. The first world is entering the long-predicted Secular Age, when science and knowledge dominate.7
The president of the United States, the secular humanists, and Christians all recognize the change. However, is this change positive, as the secularists trumpet and as the U.S. president proclaims?

Sadly, this foundational change is affecting hearts and minds in regard to eternal matters. Fundamentally the secularists have captured the hearts and minds of generations of kids (for example, two-thirds of young people from church homes will leave the church by the time they reach college age8). They have secularized their thinking by changing their starting point from God’s Word to man’s word—thus changing their worldview. After generations of such change, we now see the effect on the changing worldview of the whole culture.

The major way this change has occurred is through the education system and media, which teach that evolution over millions of years is fact, causing many young people to doubt and ultimately disbelieve the Scriptures. Sadly, much of the church aided this change by endorsing millions of years and evolutionary ideas, while trying to instill a Christian worldview in other areas (such as Christian morality, marriage as one man and one woman, and abortion as murder).

Whatever we once were we are no longer! These words really mean that America as a nation no longer builds its thinking on God’s Word, but man can determine truth for himself. America has changed religion—from Christianity to a man-centered religion. This spiritual disaster is now reflected in this nation’s economic and moral disaster.

So What is the Solution?

Whatever we once were we need to return to. The only solution for this nation (and every other nation) is to return to the authority of God’s Word as the foundation for our individual and cultural worldviews.

As Psalm 11:3 states, “If the foundations are destroyed, what can the righteous do?”

Ken Ham, a former public school science teacher, is the founder and president of Answers in Genesis–USA. He has edited and authored many books about the authority of God’s Word and the impact of evolutionary thinking on our culture, including the recent best seller Already Gone.
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在同一时间在过去的美国，人们普遍知道统治事务男人造物主上帝的圣经。他们甚至把他的名字放在他们的硬币和货币。在仅仅一代人的态度已经改变。发生了什么事？
整个西方世界正在发生变化。鉴于西方基督教思想渗透，与主要的基督教世界观在道德方面，出现了一个戏剧性的转变。
堕胎是一次大认为是杀死一个人，所以基本上是违法的。曾一度被认为是一个男人和一个女人之间的婚姻。但现在同性恋婚姻越来越多地接受和合法化。
为什么会发生这种变化？这样一个戏剧性的转变，世界观的基础原因是什么？
这些相同的变化（更多的人，如去除基督教符号公共场所）发生在什么地球上美利坚合众国一度被认为是最伟大的基督教化的国家的势头。
的变化在美国在西方世界的其余部分，基本上是相同的。因此，在理解什么是发生在美国，人们可以理解为什么这个戏剧性的转变发生在如此众多的国家。
正在发生变化
在呼叫重建的“建设一个新的美国”会议立约在2006年，当时的参议员巴拉克·奥巴马说：“无论我们曾经是，我们不再是一个基督教国家，我们也有一个犹太国家，穆斯林国家，一个一个印度教国家，佛教国家，一个民族的怀疑论者。“
他重复了这个相同的消息在他的书“无畏的希望2，后来在他的就职发表.3在旅途中，土耳其在2009年年初，美国总统奥巴马重申了类似的消息，土耳其的穆斯林总统：
“我已经说过，在此之前，美国的巨大优势之一是，但我说过，我们有一个非常大的基督教人口，我们不认为自己是一个基督教国家或一个犹太国家或穆斯林国家，我们认为自己一个民族的理想和一组值约束的公民。“
毫无疑问，美国总统奥巴马宣布，美国已经从根本上改变。但是，他所指的是什么变化？
本质的变化可以概括为从他与另一个报价。美国总统奥巴马正式宣布：
因此，现在，奥巴马，我总统美利坚合众国，凭借美国的宪法和法律赋予我的权力，特此宣布2010年6月为女同性恋，男同性恋，双性恋和变性骄傲月。我呼吁所有的美国人观察这个月，战斗在自己的生活中的偏见和歧视随处可见它的存在。 。 。 。巴拉克·奥巴马.5

在人权运动晚餐在2009年，总统说：
我的期望是，当你回首这些年来。 。 。 ，你会看到的一个时期，我们作为一个国家终于承认两男两女之间的关系，就像真正的和令人钦佩的之间的关系，一个男人和一个女人.6

从世界观的变化，观察一个男人和一个女人之间的婚姻作为一种特殊的工会，任何两个人之间的关系（男人与男人，女人和女人），重新定义婚姻真​​的总结了变化现任领导人是指美国。这确实是一个变化，从建设思想创世记（“圣经”开始我们了解婚姻的起源，当上帝创造了第一个男性和女性）的世界观，人类可以决定婚姻的新定义。
是什么导致了这种变化？
在美国的变化反映了转变，从基督教的绝对道德的相对人的意见。
从本质上讲，这种变化反映了世界上两个对立的宗教之间的移位。最终只有两个宗教一开始与神的话语和其他人的话开始。美国和整个西方世界一次建成其世界观主要是“圣经”。现在的转变已经发生，西方的世界观是建立在人的话。这种变化反映在转变，从基督教的绝对道德的相对人的意见。
世俗人文主义杂志最近一期的封面故事“衰落信仰。”文中说：
一个历史性的转型正在发生，几乎没有注意到。慢慢地，悄悄地，不知不觉中，宗教是干瘪，在美国，因为它已经在欧洲，加拿大，澳大利亚，日本整个发达世界。越来越多的，超自然的信仰属于第三世界。第一世界正在进入长期预测世俗时代，当科学和知识控制.7的
美国世俗人文主义和基督徒的总统都认识的变化。然而，就是这种变化的积极，世俗主义小号，正如美国总统宣布？
可悲的是，这个基础的变化正在影响着永恒的事项方面的民心。从根本上世俗主义已经迷倒了几代儿童心目中的（例如，三分之二的年轻人从教堂院将离开教堂的时候，他们达到大学一样，都是成长纪事）。他们世俗化了他们的思想，改变他们的出发点，从神的话语人的话，从而改变他们的世界观。经过几代人的这种变化，我们现在看到的整个文化的改变世界观的影响。
发生这一变化的主要途径是通过教育系统和媒体，这教导，经过数百万年的进化是事实，造成很多年轻人怀疑，最终不相信“圣经”。可悲的是，许多教会的辅助这种变化由赞同百万年进化的想法，而在其他领域（如基督教的道德，婚姻作为一个男人和一个女人，堕胎为谋杀）试图灌输基督教的世界观。
无论我们曾经是我们不再！这些话真正的意思是，美国作为一个国家不再建立思想神的话语，但男人可以为自己确定的真理。美国已经改变了宗教基督教的以人为中心的宗教。这种精神的灾难，现在反映在这个国家的经济和道义上的灾难。
那么解决方案是什么？
无论我们曾经是我们需要返回。唯一的解决方案，这个国家（和所有其他国家）是返回到神的话语的权威作为我们个人和文化的世界观的基础。
正如诗篇11:3，“如果被破坏的基础，义人还能作吗？”
肯火腿，前公立学校的科学老师，答案在创世记美国的创始人和总裁。他曾编辑和撰写了许多权威的神的话语，对我们的文化进化思想的影响，包括已经离开了近期最畅销的书籍。
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